
Torpa Skog Tomtägareförening Ekonomisk förening 

Punkt 12 på dagordningen: 

Styrelsens förslag till årsmötet den 13 maj 2023 avseende verksamhetsåret 

2023 

1. Styrelsens förslag till budget för Tomtföreningen 2023 (se bilaga) 

 

a) Årsavgift för 2023 med 900 kr per fastighet 

b) Återbetalning med 400 kr per fastighet för de som är med och gör en insats 

på den gemensamma städdagen 

2. Styrelsen förslag till budget för Nässelvikensbrygga 2023 

a. Avgifter för båtplatser i Nässelviken 

i. Utsida stora bryggan 1000 kr 

ii. Insida stora bryggan 1300 kr 

iii. Lilla bryggan 1300 kr 

b. Båtplatsinnehavare som ej deltar vid arbetsdagarna för Nässelvikens 

brygga debiteras en avgift på 300 kr per tillfälle (två tillfällen per år 

planeras) 

c. Att samtliga innehavare av båtplats vid Nässelvikens Brygga ska betala 

båtplatsavgift. Till medlemmar i bryggkommittén kommer det att utgå ett 

arvode på 999 kr/år som belastar bryggans konto 

d. Att årets överskott från verksamheten vid Nässelvikens Brygga fonderas 

för kommande åtgärder med flytbryggan 

3. Styrelsens förslag till budget för Notvarpets brygga 2023 

a. Avgifter för båtplatser vid Notvarpet beslutas vid arbetsdagen den 6 maj 

b. Att samtliga innehavare av båtplats vid Notvarpets Brygga ska betala 

båtplatsavgift. Till ansvarig i bryggkommittén kommer det att utgå ett 

arvode på 999 kr/år som belastar bryggans konto 

4. Sommaraktiviteter på Torpaängen 

a. Styrelsen föreslår att den medlem som klipper gräset på Torpaängen får 

ett presentkort på max 2000 kr samt ersättning för ev utlägg i relation till 

det utförda arbetet. 

 



5. Badflotte/brygga i Torpa sjön vid östra stranden 

a. Styrelsen föreslår att ingen badflotte/brygga byggs vid östra standen. 

Föreningens ekonomi har inte utrymme för detta i dagsläget samt att det 

redan finns ett flertal bryggor i Torpasjön. 

6. Ingen jakt, ev nytt beslut måste tas av årsmöte 

7. Föreningens gemensamma pumpar på Nässelviksvägen och Besvärsvägen (se 

bilaga) 

8. Skogsavverkning i Torpa Skog 

a. Årsmötet 2022 beslutade om fortsatt skogsavverkning i Viktoriaskogen 

och Djupdalsskogen. Styrelsen föreslår att arbetet med skogsavverkningen 

fortsätter med Urvägsberget, Torpasjön norra och Grangränsskogen. Iom 

med detta skulle skogsavverkningen på gemensamma områden vara klar. 


